
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 7 marca 2023 r. 

 
Or.0003.11.2023 

 
 

Pan 

Aron Pietruszka 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie instalacji 
oświetlenia na kortach tenisowych położonych przy ul. H. 
Sienkiewicza – informuję, że już w dniu 09.01.2023r. Świętokrzyskie 
Stowarzyszenie Kultury Fizycznej i Tenisa Ziemnego w Ostrowcu 
Świętokrzyskim zwróciło się do Prezydenta Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego w sprawie finansowego wsparcia inwestycji, 
dotyczącej instalacji oświetlenia na kortach tenisowych przy Publicznej 
Szkole Podstawowej Nr 1. Odpowiedzi w tej sprawie udzielił w dniu 
16.02.2023r. Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Urzędu 
Miasta. Przekazał w niej m. in. stanowisko Dyrektora Szkoły, z którego 
wynika, iż w budżecie placówki nie zabezpieczono środków finansowych, 
umożliwiających realizację tej inwestycji, a jednocześnie nie jest ona 
niezbędna do realizacji zadań dydaktyczno-opiekuńczych placówki. 
 Jednocześnie chciałabym poinformować, że w budżecie Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski przyjętym Uchwałą Nr LXXIV/161/2022 Rady 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego z dnia 30 grudnia 2022 r. nie zostały 
zaplanowane środki na realizację tego zadania. 
 
 
Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 
   

 


